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Innkalling årsmøte  

 
Styre viser til innkalling til årsmøtet av 21. februar 2022. 

 
Langhus IL Håndball avholder årsmøte  

torsdag 23. mars, kl. 19:00 i møterommet i Langhushallen 
 

Årsmøte er åpent for alle, men kun medlemmer av Langhus IL Håndball har tale og stemmerett. Vi har 
med medlemsliste over stemmeberettigede. 

Innkallingen er blitt annonsert på hjemmeside i henhold til gjeldende regler. 
Langhus 21. februar 2022 

 

Agenda 

1. Godkjenne de stemmeberettigede 
2. Velge dirigent/møteleder 
3. Velge protokollfører/sekretær 
4. Velge to medlemmer til å undertegne protokoll  
5. Godkjenning innkalling 
6. Godkjenning saksliste  
7. Godkjenne forretningsorden 
8. Behandle styrets årsberetning 2021 
9. Behandle idrettslagets årsregnskap 2021, styrets økonomiske beretning, kontrollutvalgets 

beretning 
10. Behandle forslag og saker 
11. Fastsette medlemskontingent på minst kr 50, og treningsavgift, eller gi fullmakt til å fastsette 

treningsavgifter  
12. Behandle budsjett 2022 
13. Behandle idrettslagets organisasjonsplan 
14. Valg:  

a) Styreleder 

b) Nestleder 

c) Øvrige medlemmer  

d) Varamedlem 

e) Kontrollkomite 

f) Representanter til ting og møter i de organisasjoner idrettslaget er tilsluttet 

g) Valgkomité  

 

Med vennlig hilsen 
Styret i Langhus IL Håndball 
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1. Godkjenne de stemmeberettigede 

 

2. Velge dirigent/møteleder 

 

3. Velge protokollfører/sekretær 

 

4. Velge to medlemmer til å undertegne protokoll  

 

5. Godkjenne innkalling 

 

6. Godkjenne saksliste 

 

7. Godkjenning av forretningsorden 

Årsmøtet vedtar følgende forretningsorden:  

 

1. Årsmøtet ledes av den valgte dirigenten. 

2. Protokollen føres av den valgte sekretæren. 

3. Ingen representanter gis normalt rett til ordet mer enn 3 ganger i samme sak. 

Med unntak av innledningsforedrag, settes taletiden til høyst 3 minutter  

4. Dirigent kan forkorte taletiden og sette strek for talelisten etter behov.  

5. Representanter som forlanger ordet til forretningsorden har 1 minutt taletid.  

6. Alle forslag må leveres skriftlig til dirigenten, og være undertegnet med representantens navn. 

Forslag kan bare fremmes i saker som står på saklisten. Tidligere forslag kan ikke trekkes tilbake og nye 

forslag kan ikke fremlegges etter at strek er satt (punkt 6, godkjenne saksliste), eller saken er tatt opp til 

votering.  

7. Alle vedtak og valg avgjøres med alminnelig flertall, bortsett fra de unntak NIFs lov og idrettslagets 

lovnorm fastsetter. 

Alle valg der det foreligger flere enn ett forslag foregår skriftlig eller om det stilles krav om det. 

Blanke stemmesedler teller ikke, og stemmene regnes som ikke avgitt.  

 

Øvrige avstemminger foregår på ett av følgende måter: 

a. Håndsopprekning (For/mot eventuelt bare mot)  

b. Stilltiende bifall (det spørres om noen er imot, vedtaket bankes)  

c. Ved akklamasjon 
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8. Styrets årsberetning 2020 

Styret for 2021 har bestått av:  
 
Leder: Jarle Yttereng  
Nestleder: Arild Hepsø  
Styremedlem Arrangement: Hanne A Thun  
Varamedlem: Marianne Myrbråten 
 
Styret har i sin periode avholdt 7 styremøter. Vi har deltatt på flere av lagenes foreldremøter. I tillegg 
har styremedlemmene deltatt i egne komiteer samt møter av administrative art.  
 
Adm. 
Daglig leder: Marit Sagelvmo 
Sportslig koordinator 100%, fra 1.08.22: Marie Aakre Paulsen 
Administrasjonsmedarbeider 60%, fra 9.08.22: Andreas Eriksen 
 
Øvrige  
Dommer oppgjør: Anita Fagervik 
Arrangement: Damelaget v/Marianne Myrbråten 
Kiosk: Dugnad i alle lagsmiljøer fra 9 år, Kioskansvarlig Per Anders Huus 
Tilsynsvakt: mandag/fredag på vegne av Ski Kommune, hhv G20 v/Marie Aakre Pulsen og G05 v/Lars 
Christiansen 
 
 

Glede  - Utvikling – Trygghet - Samholdt  

Langhus Håndball skal være en inkluderende klubb. Langhus IL Håndball står for et positivt og 
humanistisk menneskesyn der alle mennesker er likeverdige. Vi skal ha plass til alle uansett bakgrunn og 
foreldreøkonomi. 
Vi har i 2021 fått inkluderingstilskudd som har blitt brukt til Håndball SFO og Fun Friday.  

Hensikten med håndball SFO er å gi barn vi tradisjonelt ikke når en inngangsport til håndball. 

Aktivitetene ble i 2021 gjennomført i skolenes gymsaler på alle tre barneskolene og har vært svært 

positivt mottatt. 

Vi vet at det til enhver tid er spillere som føler seg mobbet eller ikke inkludert i klubben. Vi har hatt 
samtaler med flere foreldre og lagsmiljøer hvor det er rapportert om spillere som mistrives og ikke føler 
seg uønsket i laget. Vi antar at spillere slutter på håndball uten at vi som klubb er klar over problemet.  
Prosjektet Mitt Valg skal bidra til å øke samhold og hver enkelt spillers trygghet for ett godt og 
inkluderende miljø. 2021 var det første året av ett treårig prosjekt hvor vi skal trene tillitsvalgte, trenere 
og andre voksne i sosiale ferdigheter. Mitt valg bygger opp under våre verdier: 
Glede - Vi skal gi alle muligheten til å ha det gøy med håndball.  
Utvikling - Vi skal gi alle like muligheter for utvikling og mestring.  
Trygghet - Vi skal se alle og alle skal føle en tilhørighet.  Vi skal ha ett inkluderende miljø, basert på 

likeverd og respekt.  Samhold Vi skal vektlegge det sosiale miljøet, skape ett godt felleskap. 

Fun Friday ble initiert av Langhus IL håndball og utviklet til ett samarbeid mellom Langhus IL Alliansen, 

Langhus IL Fotballen og Håndballen. Vi har åpnet hallen for en rekke uorganiserte aktiviteter på 

fredagskveldene. Sparebankstiftelsen har gitt 800 000,- i støtte som delvis vil bli brukt til utstyr til Fun 
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Friday og delvis til innkjøp av treningsapparater. Antall ungdom som har brukt tilbudet har vært svært 

tilfredsstillende, men også dette tilbudet har vært skadeildene under koronarestriksjonene. 

Også fjoråret var sterkt preget av korona og dermed svært lav aktivitet. Hele 1. halvår og siste del av 

høstsesongen ble svært begrenset med en mengde avlyste kamper, turneringer og begrensning på 

trening. 

Lav aktivitet har hatt følger for økonomi og medlemstall. Våre inntekter gjennom arrangementer og 

spesielt julecupen ble sterkt redusert. 

Langhus IL håndball skal være verdistyrt. Verdiene styrte handlingene og beslutningene våre også i 2021.  
Vi ønsker å bygge en enda sterkere klubb og legge til rette for sportslig utvikling. 
Det største grepet som ble gjort i 2021 var å styrke administrasjonen. Marie arbeider nå i en 100% 
sportslig koordinator stilling og Andreas har kommet inn som en viktig ressurs som 
administrasjonsmedarbeider i en 60% stilling.  
Dette ble gjort for å fortatt være en velorganisert klubb og lette arbeidstrykket på Marit som arbeidet 

langt over det som kan forventes av en daglig leder.  Målsetningen har også vært å lette arbeide for de 

frivillige og styrke samarbeidet mellom frivillige og administrasjon/styret. 

 Langhus IL håndball skal Ha tilbud til alle som ønsker å spille håndball på Langhus. Vi registrerer stadig 

flere barn hvor kostnadene ved å spille håndball er en utfordring. Oppgaven hvor administasjonen spiller 

en avgjørende rolle er å redusere andelel av våre inntekter som kommer fra foreldrebetaling. Vi har i 

2021 søkt og fått støtte til treningsavgift fra Nordre Follo kommune og COOP-dugnaden for alle som har 

gitt samtykke. 

Medlemsutvikling

 

Medlemsmassen ble i 2021 redusert med i 11%. Trolig skyldes det manglende aktivitet på grunn av 

Korona. Vi har noen lag som har klart å øke antall spillere selv under pandemien, men det generelle 
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bilde er at de aller fleste lag har mistet spillere.  Vi har ett par lag som er på kritisk nivå og hvor det 

arbeides med rekruttering. Vi har mistet hele G10 årgangen. 

Håndballskolen har gitt oss 

en økt rekruttering av 

gutter. Men jentene er ikke 

så mange som det 

tradisjonelt er deltagere. 

Klarer ikke klubben å 

rekruttere flere på de 

yngste årsklassene kan vi 

stå ovenfor ett langsiktig 

problem med synkende 

medlemsmasse og 

årsklasser uten lag. Uten 

aktivitet har det vært 

utfordrende å iverksette 

rekrutteringstiltak. 

  

Overganger viser at vi er en attraktiv klubb hvor vi har flere spillere som melder overgang til Langhus 

enn antall spillere som velger å bytte til en annen klubb. Spesielt er det positivt at vi har en tilgang av 

spillere over 16 år og spillere som kommer tilbake etter fravær. Dette gir økt tro på at vi er i ferd med å 

bygge ett godt tilbud også for de eldre årsklassene og at yngre spillere ser at det kan være en 

håndballframtid i Langhus også i de eldste årsklassene. 

 

 

Økonomi 

Koronastøtte har veid opp for mye av bortfall av inntekter fra arrangementer både i 2020 og 2021. 

Denne støtten vil nå bortfalle for store deler av 2022. 

Vi har fulgt kontrollutvalgets anbefaling og redusert risiko og forventet framtidig avkastning på den 

delen av egenkapitalen vi hadde i aksjefond ved endre til fond med lavere risiko.  
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Tradisjonelt har inntektene 

kommet fra 

foreldrebetaling og 

dugnadsarbeid. Vi 

registrerer at vi får flere 

henvendelser om støtte til 

å betale treningsavgifter og 

for å kunne gi ett tilbud til 

alle uansett foreldrenes 

økonomi ønsker vi å øke 

andelen av våre inntekter 

som kommer fra 

samarbeidspartnere enten 

private eller offentlige, 

prosjektfinansiering og 

aktiviteter/arrangementer. 

 

Rammevilkår 

 

Vi har ikke treningstid som dekker vårt behov. Antall timer fordelt er færre enn vi har behov for og vi har 

store utfordringer med at vi er den klubben som har flest timer som har svært begrenset verdi for oss.  

Det er timer som er tildelt i helg og på andre tidspunkt hvor det ofte er arrangementer i hallen og det er 

sene timer som ikke kan brukes til de yngste lagene.  

Dette er synliggjort ovenfor idrettsrådet og kommunens administrasjon. Vi opplever at 

argumentasjonen vår blir forstått. 

Vi har sammen med Langhus IL Fotball og Langhus AIL arbeidet for utvikling av idressparken og 

etableringen av en ny hall med to håndballflater.   

Vi har møtt motstand fra kommunens administrasjon og fikk ikke politisk gjennomslag for vår 

finansieringsplan av ny hall. Det er fortsatt et vedtak om bygging av ny hall på Langhus og det utarbeides 

i skrivende stund en mulighetsstudie i kommunen. Klubben arbeider fortsatt aktiv for å realisere ny hall i 

idrettsparken. 

Vår erfaring gjennom prosessen er at selv om Langhus er det største tettstedet i kommunen ligger 

kommunens fokus og planer i å utvikle Ski og Kolbotn tettsteder. Vår oppfatning er at tomter skal selges 

på Langhus til boligutvikling og industri uten at det er planer for en sentrumsutvikling og nødvendige 

fasiliteter. Vi ønsker å øke Langhusbeboernes samarbeid for å utvikle tettstedet. Langhus IL håndball har 

derfor vært blant initiativtagerne til å samle engasjerte personer, organisasjoner og næringsliv for å 

kunne stå sammen om en positiv utvikling av Langhus. 

Fra 2022 ble tilsynsvaktordningen oppsagt med det resultat at ansvaret for tilsyn og låsing har blitt 

overlatt til brukerne av hallen. Dette har ikke fungert som forutsatt og vi har rapportert flere avvik til 

kommunen, 

Samarbeid 

Vi har i 2021 utviklet ett enda bedre samarbeid med Langhus IL Fotball og Langhus IL Alliansen. Først og 

fremst administrativt og for å utvikle idrettsparken. Fun Friday er et resultat av dette samarbeidet. 
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Nordre Follo Idrettsråd er en viktig samarbeidspartner. De har høringsrett inn til kommunen og er en 

viktig idrettspolitisk aktør. Vi har hatt egne møter med idrettsrådet og deltatt på en rekk møter i regi av 

idrettsrådet.  

Vi har hatt ett sportslig samarbeid med Follo HK, Follo HK damer og «Follofamilien» 
Vi opplever at dialogen er god. 
 
Både mot administrasjonen og politikerne i Nordre Follo kommune har vi hatt møter og samarbeid. Vi 
har deltatt i kommunens arbeid med Langhus Idrettspark og avholdt møter med de fleste politiske 
partiene. 

1. Administrasjon  
 
Arrangementer klubben har gjennomført i koronaåret:  
Vår 2021 alle kamper og arrangement avlyst. 
Fellescup, Baldus  – avlyst 
Regionserie, høst frem til 15. desember – avlyst ut året. 
Bring J16, 11. september 2021 
Temaserie G12/13, 13. september 2021 
Veteran NM, Avlyst 
Unisport cup, Avlyst 
Julecup, Avlyst 
 
 
Det har vært avholdt et møte for lagledere, hallansvarlig og kioskansvarlige 8. sep. 2021.  
Agenda: 

• Velkommen 
• Klubben - Presentasjon av Andreas og Marie, hvem gjør hva?  
• Klubbens verdier – GUTS 

 Glede, Utvikling, Trygghet, Samhold 
• Mitt valg- Styrke den sosiale og emosjonelle kompetansen 
• Oppstart sesongen – Covid, Trening, Terminliste, Lisens, Nasjonal støtteordning 
• Arrangement - LIVE-reg, Vakter, Rutiner 
• Foreldremøter 
• Julecup  

 
Her er det mye erfaring som deles og det gis nyttig info. og oppdatering som bringes videre ut til 
foreldregruppene.  
 
Trenerteam og støtteapparat består av 79 trener, 23 ungdomstrenere og 48 personer i støttefunksjoner 
 

Seriepåmelding 2021/22 
 
Lagsmiljøer: 25 lagsmiljøer bestående av 12 guttelag og 13 jentelag. 
 
Intersport 4’er, Loppetass runder som er for 6-7 åringer – alle 4 rundene ble avlyst 

Intersport 4’er, Minirunder er for 8 åringer og består av seks runder. Første runde høst 2021 ble 

avviklet. 
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Med nye medarbeider og flere resusser har klubben blitt mye bedre promoteringa av hva som skjer og 

hva klubben gjør. 

 
https://www.langhushandball.no/portal/arego/club/463/contentcategory/948512173 

https://www.langhushandball.no/portal/arego/club/463/contentcategory/948512173
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Uka oppsummert er et godt bidra og mange setter pris på oppdateringen 😊  

På FB er det mer målrettet publisering og annonsering, benyttes til rekrutering og markedsføring av 

lagene. Sponsorene får mer igjen ved større eksponering av klubben. 

Klubben tar på seg kurs, arrangement og dugnader som vi blir forespurt om. Klubben har et godt 

renomme på levering av arrangement ol. og får ofte henvendelser fra NHF Reg. Øst.  

2. Økonomi  
 
Ecit Ski AS har i 20201 vært vår regnskapsfører per april 2021 og etter det har kubben tatt over 
bokføringen i xledger. 
 
Resultatet for 2021 viser et overskudd på kr 1.187.073,- mot kr 491.332,- i 2020. 
En økning på kr. 695.741,- 
 
Overskuddet skyldes offentlig tilskudd av korona krisepakke på kr. 592.437,- og realisert gevinst ved 
aksjesalg kr. 576.428,-  
 
Budsjettet var på kr 135.497,- resultat ble kr 1.051.576,- bedre enn budsjettert.  
  
Regnskapet er revidert og det er ikke avdekket feil eller mangler.  
Se beretning fra kontrollutvalget for 2021. 

3. Materialforvalter 
 
Langhus Håndball har en 5 års avtale med Follo Sport. Avtalen gjelder til 31.12.22.  Leverandør av spiller 
bekledning er Hummel.  
I 2021 har alle lagsmiljøer fått nytt spilleutstyr. Alle fikk ny Hummel treningsjakke/Genser med unntak av 
10 åringene som fikk det året før. De vil få nye treningsjakker i 2022 som 11 åringer. Klubben har fått 
nye sponsorer på shorts, så alle fikk nye og drakter fikk alle som hadde behov. Vi bytter ut fortløpende 
når de vokser ut av drakt. Alle nye får spilleutstyr og alle som slutter må levere tilbake.  
Klubben har et bekledningsreglement for 2018-2022. 
Administrasjons medarbeider utfører oppgaven vedr. ajourhold av lagsmiljøenes spillerbekledning, 
bestilling og levering. 

4. Kiosk 
 
Bemanning av kiosken under arrangement går på dugnad i alle lagsmiljøene fra 9 år til senior lag. 
Det settes opp en vaktliste som distribueres til lagsmiljøer i forkant av høst og vårsesong. Et lagsmiljø får 
en vakt uke i hver periode. Klubben sender ut en påminnelse 14 dager før vakten starter, med div. info 
og instrukser. 
Det har vært minimal drift av kiosk i 2021, kun høstsesongen, men med brå stopp 15. desember.  
På hverdager har anlegget vært stengt for andre enn utøvere som trener. 
 
Klubben har en betalt dugnad til ansvarlig for kioskdrift. Ansvarlig er Per Anders Huus som en foresatt 
fra J11. Arbeidet som Per Anders utfører er prima, han er en kjempe ressurs for klubben og en stor 
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grunn til at kiosken har høy standard og et fristende tilbud. Per Anders bidrar til alle lagsmiljøene med å 
hjelpe til på vakter og legge godt til rette for at arrangement skal gå så smidig som mulig.  
 
Klubben er takknemlig for at vi har en slik enestående ressursperson  og retter en stor takk til Per 
Anders.  

5. Sportslig utvalg  

 
Roller og personer 
 
SU har bestått av følgende personer i 2021 
N/A – Leder  
Marie Aakre Paulsen – Sportslig koordinator  
Ståle Karlsen – ansvarlig ungdom 13-20 år 
Tove Stabu – ansvarlig ungdom 13-20 år 
Anita Bech-Hanssen - ansvarlig barn 10-12 år 
Tron-Jarle Olsen – ansvarlig barn 10-12 år 
Jacob Rivertz – ansvarlig dommere 
Hanne Thun / Einar Lund-Zetterquist – ansvarlig spillerråd  
Frode Nordli – ansvarlig Tema og Spillerutvikler 
Kjartan Thormodsæther – ansvarlig Trenerforum 
Jannicke Aaen – ansvarlig Nattcup 
ALLE ROLLEBESKRIVELSER LIGGER PÅ WEB UNDER FANE SPORTSLIG 
 

 
Sportslig strategiplan 

 
Sportslig Utvalg har igjennom året 2021 jobbet etter den nye Sportslige Strategi plan.  
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Langhus IL Håndball sin sportslige plan for 2021 – 2025 er et styringsverktøy for hvordan håndballen skal 
drives. Sportslig plan inneholder sportslige strategier og målsetninger, og retningslinjer for lagsmiljøene 
basert på alder. 

Sportslig plan er laget for spillere, trenere, ledere og foreldre. Klubben forventer at sportslig plan brukes 
aktivt. Langhus IL Håndball skal være en trygg og sosial arena hvor alle barn og unge skal oppleve 
utvikling og mestring.  

Sportslig plan omfavner barnehåndballen, ungdomshåndballen og senior, samt trenere og dommere. 

Langhus IL Håndball sin visjon, grunnleggende prinsipp og mål er grunnlaget for vår aktivitet, og vi 
ønsker at alle lagene i klubben skal ha et eierforhold til dette. 

 

VISJON: 
Ha tilbud til alle som ønsker å spille håndball på Langhus. 

  Alle nivåer – Alle årsklasser 

“Flest mulig – lengst mulig” 

 

GRUNNLEGGENDE PRINSIPPER 

 

PROFIL:  Håndball for alle 

KULTUR:  Utviklingskultur - En klubb hvor vurderinger og beslutninger baseres på et langsiktig mål 

om utvikling 

KRAV:   Lojalitet – være lojal mot klubbens retningslinjer, prinsipper og verdier   

VERDIER:  Glede     Utvikling     Trygghet     Samhold 

Glede  Vi skal gi alle muligheten til å ha det gøy med håndball. 

Utvikling Vi skal gi alle like muligheter for utvikling og mestring. 

Trygghet Vi skal se alle og alle skal føle en tilhørighet.  

Vi skal ha ett inkluderende miljø, basert på likeverd og respekt.  

Samhold Vi skal vektlegge det sosiale miljøet, skape ett godt felleskap. 

 

OVERORDNA MÅLSETNING 

 

Langhus IL Håndball skal være ett viktig aktivitetstilbud i lokalmiljøet både sportslig og sosialt. 

Være en attraktiv klubb å spille i – for alle, uavhengig av alder eller kjønn. 
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Alle spillere skal gis lik mulighet til å utvikle seg. 

Langhus IL Håndball står for et positivt og humanistisk menneskesyn der alle mennesker er likeverdige. 

Voksne er rollemodeller med stor betydning for barn og ungdoms holdninger og oppførsel.  

 

Strategier mot 2025 

Langhus IL Håndball er en utviklings-klubb. I våre yngre årsklasser skal vi fokusere på utvikling på alle 

nivåer. I de eldre årsklasser skal vi tilrettelegge for de som ønsker å spille Bring/Lerøy/3.div, og også de 

som ikke vil legge like mye tid i håndballen. 

Kompetanse 

MÅL:   Alle lag skal ha trenerteam med formell kompetanse iht. krav i hver enkel årsklasse 
Alle trenerteam skal følge klubbens sportslige plan. 

Strategi: Tilby, tilrettelegge og oppfordre til trenerkurs lokalt. 
  Sportslig plan skal gjennomgås på alle trenersamlinger. 
 
Klubb og lagsmiljø 

Mål:   Vi skal ha lag i alle klasser og nivåer. 
Flest mulig – lengst mulig, beholde spillere i klubben, minske frafall 
Strategi: Ha ett attraktivt inkluderende tilbud.  

Hindre frafall gjennom gode lagsmiljø, og kompetente trenerteam og støtteapparat. 
  Jobbe fokusert med spillerutvikling, og ha arenaer hvor utøvere opplever mestring. 

Spillerråd – spillerne sterk medbestemmelse. 
Alle lag skal delta på Fellescup, Julecup og Nattcup 

 
Rekruttering  
Mål:  Aktivt jobbe med rekruttering av spillere, 5 år -10 år. 

Håndballskolen skal være minimum 40 jenter og 25 gutter hvert år. 
Vi skal ha netto tilsig av spillere hvert år i alle årsklasser. 

Strategi: Håndball SFO på barneskolene på Langhus 
  Introduksjon av håndball til barnehagene 

Vi skal være en attraktiv klubb, for spillere i nærliggende områder, hvor moderklubb ikke 
kan gi tilfredsstillende tilbud. 
 

Resultatmål - ungdom, junior og senior 
Mål:   Senior:  

Rykke opp til 3. divisjon med damer og herrer innen 2025 
Junior: 
Lerøy serien J/G 17-18 år. 
Ungdom: 
Bring serien J/G 15-16 år. 

Strategi: Skape ett godt treningsmiljø med strukturert opplegg. Tilrettelegge med treningstid 
innenfor gitte rammebetingelser og kriterier, samt et team rundt laget. 
 

Administrasjon og ledelse 
Mål:   Ha en kompetent administrasjon og sportslig ledelse. 
Strategi: Ha et velfungerende Sportslig Utvalg. 
  Benytte seg av gode interne ressurser. 
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2021 

 

Covid-19 

 

2021 har også vært preget av Covid-19 pandemien. Året startet med stengte haller og det var kun lov 
med utendørs trening. Igjennom første del av året har vi hatt stengte dører, 2 meters regel, 1 meters 
regel, lov med kontakt, utetrening og innetrening. Lagene har måtte omstille seg og fulgt de 
retningslinjer som myndighetene har kommet med. 

Seriespill og Cuper ble avlyst første halvdel av 2021.  

Etter sommerferien kom de fleste lag i gang igjen med «normal» trening og seriekamper. Og mange lag 
fikk også deltatt på noen cuper.  

Sportslig Utvalg er fortsatt veldig imponert over innsatsen som er lagt ned i våre lagsmiljø, for å 
opprettholde en god treningskultur og godt sosialt samvær med hverandre igjennom denne vanskelige 
tiden vi har vært igjennom – TAKK til alle trenere, lagledere, supportere og utøvere for innsatsen deres i 
2021. 

 

Kompetanse 

 
Trener kurs: 
Dessverre pga hallkapasitet høsten 2021, har vi ikke klart å gjennomføre Trener 1 kurs.  
Vi planlegger for å få dette på plass i 2022. 
 
Mitt Valg:  
I samarbeid med Mitt Valg, Lions og Langhus IL har vi arrangert Mitt Valg kurs for våre trenere.  
Modul 1 ble gjennomført 16 og 25 september, her deltok 25 trenere 
Modul 2 ble gjennomført 24 november, her deltok 10 trenere 
Foreldremøte ble utsatt pga for lav oppslutning. 
Det kommer flere kurs i 2022. 

 

Rekruttering 

 
Håndballskolen: 
Håndballskolen startet opp lørdag 25 september 2021. Det ble litt sen oppstart p.g.a. hallkapasitet, 
ingen ledig lørdag før dette. 
Ungdomstrenere ble rekruttert og de har vært med gjennom hele året. 
Informasjon om oppstart og treningstider er delt med alle 3 barneskolene, via ranselpost eller 
transponder, Informasjon ble også delt i sosiale medier. 
Under oppstart 25/9 ble det også avholdt foreldremøte, med info om Langhus IL Håndball, 
håndballskolen og roller. Det var ingen foreldre som meldte seg som lagledere, dette ble avklart på nytt 
foreldremøte i november/desember 
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Status på antall spillere som møtte ved oppstart: 
HSK Jenter = 17 stk 
HSK Gutter = 21 stk  
Vi ser på muligheter for å starte opp tidligere med HSK, samt mulighet for trening i ukedag i 2022. 

  

 

Håndball SFO 
Høsten 2021 startet vi opp igjen med Håndball SFO på alle de 3 barneskolene. Follo HK Damer stiller 
med trener ressurs, Martine Kårigstad Andersen.  
Langhus IL Håndball ønsker å være ett viktig aktivitetstilbud i lokalmiljøet både sportslig og sosialt, der 
alle gis lik mulighet til å utvikle seg, være en attraktiv klubb å spille håndball i – FOR ALLE. 
Derfor ønsker vi i Langhus IL Håndball å tilby organisert, gratis, fysisk aktivitet med ball, inn under 
rammen av SFO på de 3 barneskolene på Langhus.  
Målsettingen for Håndball-SFO er å introdusere barn for håndball. Ved å tilrettelegge for håndball i SFO 
tiden, ønsker vi å styrke barns tilhørighet til både Langhus og vårt idrettslag.  
Med Håndball-SFO ønsker vi å legge til rette for at barna på 1. 2. og 3 trinn, får prøve håndball, på ett 
lavterskel nivå. Hvor barna får fysisk aktivitet og mestringsopplevelser gjennom håndballrelatert trening. 
De får mulighet til å lære seg positive fritidsvaner og interesser. 
Tilbakemeldingen vi får fra skolene om tilbudet, er at det er veldig populært. Ikke like mange fra 3 trinn 
som deltar. Høsten 2021 har også vært litt preget av covid, gruppe inndeling og kohorter.   

 



 
 

Årsmøte – Langhus IL Håndball  Side 16 

 
 

Annen rekruttering 

Vi har avholdt håndballøkt for idrettskolen 28/9 og planlegger ny økt i mars 2022. SU hadde med seg 
ungdomstrenere fra J06, det var en suksess og det gjør vi neste gang også. Flyers og informasjon om 
håndballen ble delt ut til barna og foreldre.  

Mandag 18 oktober arrangerte vi «Åpne trening for alle gutter i alderen 8 – 9 og 10 år», her fikk vi hjelp 
av Follo HK som holdt økten for oss. Det var en kjempefin treningsøkt, og barna hadde det helt strålende 
med «heltene» fra Follo. Dessverre var det ingen rekrutterings suksess- ingen nye barn møtte opp. 

 

 

Trenerforum 

Høsten 2021 startet SU opp med trenerforum som består av sportslig utvalg og alle trenere og 
hjelpetrenere i klubben. 

Hensikten med trenerforum er å ha et aktivt fora for diskusjon, kompetanse / erfaring utveksling og 
samarbeid mellom trenere på tvers i våre lagsmiljø. Trenere kan her dele erfaringer, ta opp og diskutere 
forbedringer, utfordringer etc.  Langhus Håndball sin sportslige plan vil være fast punkt i trenerforum.  

SU vil at alle lag stiller med minimum hovedtrener, men gjerne assisterende trener også.  

Målsetning med trenerforum. 

Alle nivåer – Alle årsklasser. Flest mulig – lengst mulig 

• Vi ønsker å skape et godt og positivt trenerforum for alle trenere i klubben, hvor vi blir kjent 
med hverandre. 

• Dele erfaring og kunnskap fra eget treningsarbeid, øke kompetansen og motivere hverandre. 

• Fremme den gode innsatsen som legges ned hver uke i klubben, viktigheten og forståelse av 
kvalitet på trenerrollen og i treningsarbeidet. 

• Utvikle klubben, trenere og spillere. Et forum hvor forslag til forbedring skal fremmes, 
klubbutvikling, trenerutvikling / kurs og spillerutvikling. 

  

Trenerforum Langhus Håndball har etablert en ny facebook side, hvor vi ønsker at alle trenere i klubben 
blir medlem. Den brukes til informasjonsutveksling mellom trenere, sportslig utvalg og klubb. 
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Vi har delt inn trenerforum i mindre diskusjons grupper: 

Gruppe Ansvarlig SU rep 

HSK-8 år Klubben 

J9-J12 Anita/Jannicke 

G9-G12 Tron/Einar 
J13-J20 Ståle/Tove 

G13-G20 Kjartan/Frode 

Senior Klubben 

Alle gruppene har hatt 1 felles møte, samt 2 stk gruppemøter.  

 

Lokaliteter 
 
Treningstider 
Nordre Follo kommune og Idrettsrådet kom med nye tildelings prinsipper 2021. Nytt var at alle haller 
har trening til kl 23:00 hverdager og treningstider ble tildelt i helg.  Trening fra kl 22-23 er ubrukelig tid 
og bør endres, vi som klubb kan ikke tildel så sen trening til ungdom/voksne. Tildeling av treningstid i 
helg er også noe vi ønsker at NFK og Idrettsrådet ser på. Stil Arena og Langhushallen er opptatt med 
arrangement i helger, ingen som kan trene der etter kl 13 på lørdager.  
 
SU søkte om 84 antall timer treningstid i hall og 20 timer treningstid i gymsal i 2021.  Langhus IL 
Håndball fikk tildelt 91 timer i hall for sesongen 2021/2022. MEN av disse 91 timene, er 19 timer lørdag 
og 25 timer er søndag. Det utgjør 48 % av tildelt tid.  
 
Treningstiden ble sent ut sent fra kommunen sin side, slutten av juni 2021. Sommeren ble brukt til 
fordeling av treningstid til lagene våre og varsel om nye treningstider ble sent ut 13 august.  
 
SU søkte Drømtorp VGS om leie av treningstid i sesongen 2021/22. Vi har fått tildelt 1 dag i hallen der, 
men tiden ble ikke tatt i bruk for siste uke i desember pga korona situasjonen 
 
 

Spillerutvikling 
 
Fysisk trening: 
Vi har fortsatt samarbeidet med Atlet Fysio i 2021. 
«Langhus IL Håndball og Atlet Fysio AS har inngått et samarbeid for å utvikle robuste håndballspillere 
som tåler idretten og holder seg skadefrie! 
Samarbeidet består av skadeforebyggende tiltak som bevisstgjøring og opplæring av trenere og spillere, 
fysisk trening, samt rask tilgang til undersøkelse og behandling om skaden skulle forekomme.» 

Alle lag, mellom 12-20 år, har tilbud om å ha økt med Atlet Fysio i labben eller på Sofiemyr.  

Lagene er kjempefornøyde med opplegget. 

 
Bring/Lerøy 
J/G16 (2005) kvalifiserte seg til Bringserien 2021/22 
G20 (2003-2004) kvalifiserte seg ikke til Lerøyserien, men er påmeldt Lerøy ekstra 2021/22 

 
Spillerutvikling Region Øst 
Region Øst har ikke hatt SPU tilbud fra januar – juni 2021 
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Høsten 2021 har det blitt gjennomført SPU treninger, regionale – og sentrale landslagssamlinger.  
 
Langhus har vært representert med flere utøvere på SPU økter 13-16 år, både for jentene og guttene.  
 
Langhus har vært representer på følgende regionale landslags samlinger: 
J2006 - Annika Skjøld Henriksen 
G2006 – Philip Paulsen 
G2006 – Isak Finstad 
G2006 – Max Billing 
G2006 – Oliver Løfsnes 
G2005 – Andreas Tveit 
G2005 – Jakob Nilsson 
G2005 – Asbjørn Christiansen 
G2005 – Ola Sundby 
G2005 – Lukas Moberget 
G2005 – Mikkel Solheim 
G2004 – Kristoffer Aalefjær 
 
Langhus har vært representer på følgende sentrale landslags samlinger: 
G2006 – Isak Finstad 
G2005 – Mikkel Solheim 
 
For Sportslig Utvalg 
Marie Aakre Paulsen 
 

6. Dommergruppa  

 
Kamper kom i gang igjen høsten 2021. 
Da sto vi litt på bar bakke med veldig få barnekampveiledere som ønsket å dømme videre.  
Vi forstå derfor raskt at her må vi gjøre noe, å det raskt.  
Vi klarte å få på plass et dommerbarnehåndball kurs i høstferien 2021. Spillere født 2006 og 2007 ble 
invitert. Vi fikk utdannet 24 stk. nye barnedommere, og disse har rullert på alle kamper fra 6-12 år 
denne sesongen.  
 
September 2021 hadde vi et oppstartsmøte med alle Veiledere Dommer Barnehåndball. Noen nye inn, 
noen som har takket for seg og noen som har vært med en stund. Vi synes det er nyttig med et felles 
møte, hvor vi snakker om hva oppgaven går ut på, vi kan ha diskusjon rundt spesifikke tema (hva gjør vi i 
enkelte situasjoner), bli tryggere i rollen som veileder. 
Alle veiledere har fått utlevert «Jeg passer på dommeren» genser. 
Alle kamper fra 6 til 12 år er fordelt på alle veilederen. Det blir ca 3-6 ganger pr veileder, de må stille opp 
igjennom sesongen og passe på våre yngre dommere 
 
Gruppen består av 11 stk.: 

• Ole Løfsnæs 

• Camilla Dahl 

• Morten Davidsen 

• Ståle Karlsen 

• Kristin Jacobsen 

• Stine Brandtenborg 

• Sofia Hedestad 
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• Rene Borgerød 

• Chris Connel 

• Jakob Rivertz 
 
Vi har i 2021 leid dommere fra Høybråten og Stovner p.g.a for liten rekruteringa av kvotedommere over 
19 år. 
 
Desember 2021 fikk vi beskjed om at Ståle Karlsen ikke lenger ønsker å være dommer.  
Vi har derfor et enda større behov, hadde det tidligere også, for dommere over 19 år.  
 
Det skal sies at også 2021 har vært et utfordrende år for dommere, ikke bare hos Langhus, men i hele 
regionen. Kamper har blitt flyttet, avlyst, utsatt på veldig kort varsel, og dommerne har vært fleksible og 
løsningsorienterte. Også våre yngre dommere har vært veldig flinke til å stille opp på kort varsel og 
ivrige etter å få dommeroppdrag.  
En stor takk til alle dommere i Langhus IL Håndball 
 
For Sportslig Utvalg 
Marie Aakre Paulsen 

7. Arrangementskomiteen  
 

Det har siden mars 2020 vært utfordringer med tanke at Norge ble nedstengt, og det har det vært frem 

og tilbake siden.  

Men når vi kunne åpne igjen for kamper høsten 2021, så har det enkelte lagsmiljø stilt opp og vi har 

gjennomført kamper i helgene med veldig bra smittevernhensyn og antall publikummere tillatt. Og vi 

har hatt registrering av alle utenfor med QR kode.  

Gruppa har bestått av alle fra Damelaget som har delt på å ha arrangøransvar i helgene i Stil Arena og 

Langhushallen.  

Oppgavene til arrangørkomiteen har vært/er: 

• Åpne/stenge hallen i helgene 

• Sette i gang de som har vakter (hallvakt/sekretariat/billett) 

• Påse at alle som er på vakt er kjent med oppgavene, evt. gi opplæring til de som trenger det. 

• Vi har også hatt jevnlig opplæringskvelder i forbindelse med Live-registrering som ble innført fra 

september 2018 – dette burde man fortsette med.  

• Ved større arrangementer, så har vi også stilt opp, sammen med andre lagsmiljøer og daglig 

leder.  

De forskjellige blir fordelt mellom alle lagsmiljøene. Dette er det Marit og Andreas som fordeler 

utover sesongen, de sender da også ut vaktlister til de enkelte lagsmiljøene. 

Arrangør bag til både Stil Arena og Langhushallen ligger i skapet i vaktrommet i Stil Arena, med all 

informasjon man trenger når man har vakt.   

Ting som kan følges opp/endres:  
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• Gi beskjed til alle lagsmiljø at de har faste personer til vakter som hallvakt/sekretariat – dette 

pga. LIVE-reg og opplæring i forbindelse med dette.  

• Fortsette med noen kurskvelder av LIVE-reg. og sekretariat; da det er mange som er usikre. Og 

også med tanke på de yngre lag som vil trenge dette etter hvert.   

• Opplæring av sekretariat blir også viktig når nytt scoreboard i Stil Arena kommer på plass.  

• Er også en del foreldre som er usikre i forhold til noen håndball regler når de sitter i sekretariat, 

så lurt å ta en gjennomgang på dette også når man har kurskvelder.  

Hallansvarlig: 

- Være tilgjengelig og synlig i hallen med rosa vest 

- Avløse sekretariat og billettsalg ved behov 

- Rydde tribuner og toaletter etc. i løpet av dagen 

- Holde øye med områdene 

- Sørge for at publikum ikke sitter nede på banen og forstyrrer dommere, spillere etc.  

- Ved brannalarm; skal denne være kjent med rømningsveier, og påse at alle forlater hallen og 

møtes nede på fotballbanen. 

Ser at hallansvarlig har litt mange oppgaver, da spesielt når det er kamper på alle 3 baner. Da 

hallansvarlig også skal registrere alle lag i TA før kampstart. De rutinerte som har hatt hallvakt fikser 

dette veldig bra, men da er det også viktig at arrangøransvarlig også er tilgjengelig i hallen disse 

dagene.  

Enkeltstående kamper har hvert lagsmiljø håndtert selv.  

Vi har ikke i 2021 hatt arrangement i Siggerudhallen eller Kråkstadhallen.  

Det er også laget arrangør bag til både Siggerudhallen og Kråkstadhallen som ligger i skapet i 

vaktrommet i Stil Arena.  

Nå håper vi på en mer normal hverdag, med mange kamper og mye spilleglede fremover.  

 

Marianne Myrbråten 

Arrangørkomitéen for Langhus Damelag 

 

8. Julecup 

 

Julecupen 46. gang ble avlyst 

Julecupen 2021 måtte dessverre også avlyses pga. Covid-19 i 2021.   

 

Komiteen ble nedsatt med representanter fra hvert lag. Det ble avholdt 5 møter i komiteen. Første møte 

ble komiteen satt – og startet i full gang med planleggingen av årets cup ut fra at vi skulle gjennomføre 

en helt normal cup dette året.    

Men som tiden gikk måtte komiteen sammen med styret ta den tunge beslutningen å avlyse Langhus 

Julecup i 2021 – da ut fra de smittevernregler som var satt fra Regjeringen.  

Medlemmene i komiteen utførte sine oppgaver på en meget god måte.  
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Hanne A. Thun  

Arrangementsansvarlig Julecup 2021 

 

9. Baldus Cup 

Balduskomiteen for 2021 ble nedsatt 9. februar. Komiteen besto av 17 medlemmer fordelt på alle 

aldersgrupper. Unntatt håndballskolen og damelaget. Det ble gjennomført 2 møter i komiteen på teams.  

All planlegging gikk stort sett som normalt – helt frem til Baldus Cup 9.mars måtte avlyses pga Covid-19. 

Medlemmene i komiteen utførte sine oppgaver på en meget god måte – både med planlegging og 

avbestillinger som måtte gjøres etter at cupen ble avlyst.  

Hanne A. Thun 

Arrangementsansvarlig Baldus Cup 2021 

 
 

9. Årsregnskap 2021, og kontrollutvalgets beretning 
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10. Behandle forslag og saker 

Sak 1. 
Forslagsstiller: Styret 
 
Godtgjøring av representanter som innehar verv/roller valgt av årsmøtet.  

Forslag til årsmøtevedtak: 

Alle tillitsvalgte med verv/roller valgt av årsmøte godtgjøres med beløp tilsvarende 

medlemskontingenten i Langhus IL Håndball.  

Begrunnelse:  

De fleste av våre tillitsvalgte er foresatte som ikke er medlemmer av klubben da de tar på seg tillitsverv. 

Det er kun betalende medlemmer som kan velges og konsekvensen av å ta på seg ett slik tillitsverv 

medfører dermed en kostnad for den enkelte.  

Styret i Langhus IL Håndball finner det urimelig at foresatte som tar på seg en viktig oppgave for klubben 
får denne kostnaden.   
 

Styret foreslår at årsmøte gjør følgende vedtak: 
Årsmøtet støtter forslaget 

Sak 2. 

Forslagsstiller: Styret 

Engasjere autorisert revisor. 

Forslag til årsmøtevedtak: 

Langhus IL Håndball ønsker å engasjere Moltzau Revisjon AS, 1540 Vestby, Org.nr. 984 445 180 MVA 

som klubbens autoriserte revisor. 

Begrunnelse:  

Alle organisasjonsledd skal følge NIFs lov og de bestemmelser som fremgår der. Alle idrettslag som har 

årlig omsetning som overstiger 5 millioner kroner skal, i tillegg til NIFs lov og egen 

lov, følge regnskapsloven og bokføringsloven, engasjere statsautorisert eller registrert revisor og 

følge revisorloven. Langhus IL Håndball har budsjetterte med en omsetning på kr. 5 488 564,- og faller 

under revisjonsloven. 

Styret foreslår at årsmøte gjør følgende vedtak: 
Årsmøtet støtter styrets valg av autorisert revisor. 

Sak 3. 

Informasjon til årsmøtet, Langhus IL Håndball sin lovnorm er oppdatert 

Styre informerer årsmøtet om at Langhus IL Håndball sin lovnorm er behandlet av styret på styremøte 3. 

mars og loven er oppdatert iht. gjeldene retningslinjer gitt av idrettstinget 2021. 

LIL’s lov er publisert på kubbens hjemmeside. 

Begrunnelse:  

På det ordinære idrettstinget 2021 ble det vedtatt flere lovendringer. På det ekstraordinære 

idrettstinget 2021 ble det også vedtatt en lovendring som trer i kraft 010122. For å sikre at alle 

https://lovdata.no/dokument/NL/lov/1998-07-17-56
https://lovdata.no/dokument/NL/lov/2004-11-19-73?q=bokf%C3%B8ringsloven
https://lovdata.no/dokument/NL/lov/1999-01-15-2?q=revisorloven
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organisasjonsledd har en lov som til enhver tid er i samsvar med NIFs regelverk, vedtar NIF en egen 

lovnorm for NIFs organisasjonsledd. 

Styret foreslår at årsmøte gjør følgende vedtak: 
Årsmøtet har mottatt informasjon.  

 

11. Fastsette medlemskontingent og treningsavgift 

I henhold til klubbens lov § 16 skal generalforsamlingen på årsmøte fastsette 

medlemskontingent og treningsavgift, eller gi fullmakt til å fastsette treningsavgifter. 

Medlemskontingent for 2023 beholdes uendret pålydende kr. 300,-.  
Betales i sin helhet og refunderes ikke.  
Støttemedlemskap beholdes uendret pålydende kr. 200,- for 2023 

Treningsavgift, årsmøtet gir fullmakt til styret til å fastsette treningsavgiften 2022. 

Styret foreslår at årsmøte gjør følgende vedtak: 
Årsmøtet støtter forslaget 
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12. Budsjett 2021 
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13. Godkjenne organisasjonsplan 
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14. Valg 

14.1 Styreleder 

Jarle Yttereng. Ikke på valg. 

 

14.2 Nestleder  

Arild Hepsø. Gjenvalg 2 år. 

Styret foreslår at årsmøte godkjenner kandidaten. 

 

14.3 Øvrige medlemmer  
Styremedlem, Hanne Thun. Gjenvalg 1 år. 

Styret foreslår at årsmøte godkjenner kandidaten. 

14.4 Varamedlemmer 

Marianne Myrbråthen. Gjenvalg 2 år.  

Styret foreslår at årsmøte godkjenner kandidaten. 

14.5 Kontrollutvalg 

Valgkomiteens forslag:  

Svein Vilberg. Valg 2 år. 

Linda Hammersland-Næss. Valg 2 år  

Truls Bogvold, varamedlem. Valg 2 år.  

Styret foreslår at årsmøte godkjenner kandidatene. 
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14.6 Representanter til ting og møter i de organisasjoner idrettslaget er tilsluttet  

Forslag: Styret gis fullmakt til å oppnevne representantene 

 Styret foreslår at årsmøte godkjenner forslag. 

13.6 Valgkomité  
Valgkomiteens forslag:  

Eivind Martinsen, 1 år 

Marit Lund, 1 år 

Glen Andreassen, 1 år 

Ann-Kathrin Billing, 1 år 

 

Valgkomiteen 2022, redegjørelse 

Leder: Truls Bogevold 

Medlem: Siv Eirin Landre 

Medlem: Naser Bici 

Medlem: Seida Rizvanovic 

Det som er blitt gjort for å verve folk er følgende: 

• Tatt direkte kontakt med alle lagsmiljøene to ganger, med oppfordring med å finne eller komme 
med forslag til kandidater innenfor egne lagsmiljø. 

• I tillegg tatt kontakt med alle lagsmiljøene to ganger, med oppfordring om at de tipser meg om 
aktuelle kandidater jeg kan kontakte videre. 
Ingen respons fra de forskjellige lagsmiljøene i tilknytning til «forespørslene». 

 

• Har fått tips på 5 kandidater via Marit, hvor 2 av de har meldt seg til kontrollutvalget, mens 
resten ikke kunne bidra til roller i denne omgang 

• Også fått tips om andre kandidater via andre kanaler som ble kontaktet, men heller ikke de 
kunne bidra til roller på nåværende tidspunkt. 

• Føler at mange er engasjert i klubben og ønsker å bidra. Mange bidrar også allerede i dag inn via 
eget lagmiljø. Noen synes kanskje verv i klubben kan være litt skummelt og usikkerhet rundt 
hvor tidkrevende og hva det krever er nok også til stede. Noen av de som ble spurt har også ikke 
lengre spillere i håndballen og noen «forventet» at de ikke hadde spillere i håndballen til neste 
år, og dette er jo legitime grunner til å ikke ønske å ta på seg en rolle for Langhus håndball. 

Ender dermed opp med å dekke de viktigste og påkrevde rollene, når vi inkluderer meg selv som del 

av kontrollutvalget for å få det til å gå opp, mens leder av SU har vi dessverre ikke klart å finne noen 

til å ta på seg. Dette er beklagelig, men håper neste års komite klarer å få til det.  
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